
 
 
 

Schriftelijk vraag aan het College 
(art. 32, Reglement van orde) 
 

 

 

Datum: 

26 juni 2022 

  

Aan het college van 

de gemeente Hulst 

 
Indiener(s): 

K. Martinet 

 

   Onderwerp: Wateroverlast op 24 juni in de gemeente Hulst 

 

Portefeuillehouder: Wethouder G. Depauw 

 

Vragen: 

 

1. Inventariseert en analyseert de gemeente Hulst de geconstateerde of gemelde recente 

wateroverlast- en of schade en gebruikt u dit overzicht om sneller tot verbeteringen te komen?  

2. Gaat de gemeente de burgers oproepen om de overlast en/of schade te melden, bij voorkeur 

met daarbij foto’s en of filmpjes? 

3. Als u een totaal overzicht hebt van de probleemsituaties wilt u dit overzicht met ons delen? 

4. Als blijkt uit dit overzicht dat er geconstateerde overlast en/of schade is in straten waaruit 

blijkt dat de robuustheid niet voldoende is voor het toegekende label gaat u dan tussentijds 

stappen zetten om dit te verbeteren? 

5. Indien er schade is binnen huizen, bent u dan met ons van mening dat dit niet acceptabel is en 

dat corrigerende maatregelen bij deze situaties niet kunnen wachten (tot misschien wel 2050) 

voordat de betreffende straat nog eens “op de schop” gaat? (De gemeente is dit ook verplicht, 

zie zogenaamd “Arrest van Capelle.) 

6. Kan de gemeente niet meer doen om ook eigenaren van bestaande woningen te bewegen hun 

verhard oppervlak te verkleinen? 

 

 

Aanleiding voor de vraag: 

Op 24 juni viel er in de avond in een groot deel van onze gemeente heel veel neerslag in vrij korte 

tijd. Op veel plaatsen viel er 50 mm, op enkele plaatsen nog meer. Dit zorgde hier en daar voor 

wateroverlast/hinder en mogelijk ook schade. Want het water zou zelfs bij mensen hebben binnen 

gestaan. Er kwamen heel veel meldingen binnen bij de politie en de brandweer moest er vaak aan 

te pas komen. Zelfs in straten waar recent het hemelwater is afgekoppeld was er overlast. 

Het bevreemdt ons toch enigszins dat de gevolgen van deze niet eens heel uitzonderlijke bui zo 

groot zijn. De door de gemeente gebruikte standaardbui van Herwijnen, 93 mm water in 70 

minuten, is immers nog een stuk erger. 

 

 

Toelichting: 

Hulst heeft samen met de andere Zeeuws-Vlaamse gemeenten een klimaatadaptatiestrategie. 

Daarbij wordt o.a. gestreefd naar een waterrobuuste inrichting van de openbare ruimte. Om het 

haalbaar en betaalbaar te houden heeft de gemeente Hulst gekozen voor het label “B”. Op dit 

moment hebben meerdere straten nog het niveau C of E. In 2050 moeten alle straten in de 

gemeente Hulst voldoen aan label “B”. Ook de CDA-fractie stemt in met het gekozen beleid maar ze 

wil zich sterk maken om schade binnen de woning te voorkomen.  

 

Indiener(s), 

De CDA-fractie Hulst 


